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Pyhäjoen nuorisovaltuuston kokous 17.8.2021

Aika 16.00
Paikka: Pyhäjoen lukio

Käsiteltävät asiat

1§ KOKOUKSEN AVAUS

2§ LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3§ ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

4§ PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN VALINTA

5§ AJANKOHTAISTA LAUTAKUNNISTA

6§ AJANKOHTAISTA VALTUUSTOSTA

7§ VAPAA-AIKAOHJAAJAN TERVEISET

8§ KOULUESITTELYT

9§ LOPPUKAUDEN SUUNNITTELU

10§ MUUT MAHDOLLISESTI ESILLE TULEVAT ASIAT

11§ SEURAAVA KOKOUS

12§ KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN



Osallistujat

Nimi Tehtävä Lisätiedot
Läsnä

Essi Sen puheenjohtaja
Henna Huiskonen sihteeri
Valtteri Kaikkonen mukana kokouksessa etänä
Matias Eskola
Nea Sirkka mukana kokouksessa etänä
Peppi Impola
Liisa Yrjänä

Poissa
Emmi Anttila jäsen
Helvi Heikkilä jäsen
Laura Impola varajäsen
Nanna Pirttimaa varajäsen

Muut
Riikka Ylikauppila, koulunuorisotyö

Käsitellyt asiat 1-12

Pöytäkirja yleisesti nähtävillä:
Pyhäjoen kunnan nettisivuilla osoitteessa pyhajoki.fi/nuoriso/nuorisovaltuusto

Allekirjoitukset

Puheenjohtaja Sihteeri

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja



1§ KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.05.

2§ LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3§ ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

Käytiin läpi esityslista ja tehtiin mahdolliset muutokset.

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4§ PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN VALINTA

Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa.

Esitys: Ehdotetaan pöytäkirjantarkastajiksi Peppi Impolaa ja Matias

Eskolaa.

Päätös: Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Peppi Impola ja Matias Eskola.

5§ AJANKOHTAISTA LAUTAKUNNISTA

Teknisestä lautakunnasta ja sivistyslautakunnasta ei ole tullut

kokouskutsuja nuorisovaltuuston edustajille, mistä päättelimme ettei

lautakunnat ole pitäneet kokouksia.

Päätös: Nuorisovaltuuston edustajat osallistuvat aktiivisesti

lautakuntien kokouksiin kokouskutsujen saavuttua perille.

6§ AJANKOHTAISTA VALTUUSTOSTA



Liisa oli mukana valtuuston kokouksessa. Kyseessä oli valtuuston

järjestäytymiskokous.

7§ VAPAA-AIKAOHJAAJAN TERVEISET

Tea ei päässyt paikalle Nuorisovaltuuston kokoukseen.

Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Essi toi Tean asiat esille

kokouksessa:

Nuorisovaltuuston budjettia on vielä hyvin jäljellä ja kahdella

Nuorisovaltuuston jäsenellä on koulutuksen myötä mahdollisuus pitää

uudelle nuorisovaltuustolle koulutus.

Koulunuorisotyöntekijä Riikka kertoi kokouksessa, että nuorisotila

Kahavelin uusi osa on tarkoitus avata syyskuun ensimmäisellä viikolla.

Uuden osan keittiöremontti on vielä vähän kesken.

8§ KOULUESITTELYT

Nuorisovaltuuston on tarkoitus esittäytyä Saaren koulun yläasteelle ja

lukiolle innostaakseen nuoria asettumaan ehdolle tulevissa

Nuorisovaltuuston vaaleissa.

Nuorisovaltuuston vaalit järjestetään marraskuussa 2021, ehdolle saa

asettua lokakuussa.

Ehdotus: Nuorisovaltuuston esittelyt voisivat pitää sisällään nykyisten

nuorisovaltuustolaisten uratarinat.

Ehdotus: Esitellään Nuorisovaltuusto Saaren koulun yläasteen ja

Pyhäjoen lukion opiskelijoille viikolla 40. Saaren koulun yläasteelaisille



tiistaina 5.10. klo. 10.15.10.45 ja Pyhäjoen lukiolaisille keskiviikkona

6.10. klo. 11.30-12.00.

Matias kysyy sopiiko yläasteelaisten kokoontuminen kyseisinä päivinä,

Essi ottaa selvää onko auditorio Nuorisovaltuuston käytettävissä.

Riikka selvittää saammeko koota opiskelijat yhteen porukkaan, vai

joudummeko pitämään esittelyt eri luokille erikseen.

Päätös: Nuorisovaltuuston esittelyn sisältö käydään läpi seuraavassa

Nuorisovaltuuston kokouksessa.

9§ LOPPUKAUDEN SUUNNITTELU

Nuorisovaltuuston on tarkoitus käyttää jäljellä oleva budjetti

loppukauden aikana.

Koulunuorisotyö aikoo järjestää ammattiesittelypäivän.

Nuorisovaltuusto voisi maksaa ammattiesittelijöiden

kilometrikustannukset.

Ehdotukset loppukauden ohjelmaksi:

Järjestetään nuorille Frisbeegolf-turnaus, johon Nuorisovaltuusto

hommaa hyvät pääpalkinnot.

Käydään suorittamassa Escape room Nuorisovaltuuston omalla

porukalla.

Osallistutaan Joulupuun lahjakeräykseen.

Ostetaan mahdollisesti koulutus tulevalle Nuorisovaltuustolle.



Mahdollisen ensiapukoulutuskurssin järjestäminen Pyhäjoen lukiolla

tai Saaren koululla.

Ehdotus: Valtteri selvittää, mistä saisimme mahdollisen

EA1-kouluttajan.

Ehdotus: Voisiko Nuorisovaltuusto alkaa vastaanottamaan

hakemuksia, joissa haetaan rahoituspyyntöä esimerkiksi harrastuksen

osallistumismaksun maksusta tai harrastuksessa tarpeellisten

jalkineiden ostosta.

Päätös: Kysytään onko tämä mahdollista järjestää? Tarvitseeko

Nuorisovaltuuston tehdä aloite asiasta tai pitäisikö meidän kysyä lupa

joltakin taholta? Peppi selvittää asiaa Anterolta.

Liisa selvittää, onko Nuorisovaltuuston hakema hallituspaikka

edennyt. Tehdään aloite ilmaisista kuukautissuojista loppuun ja

edistetään ilmainen ehkäisy -aloitetta. Aloitteen edistämiseksi meidän

on tehtävät yhteistyötä Raahen Nuorisovaltuuston kanssa.

Ehdotus: Ostetaan kondomeja ja laitetaan niitä purkkeihin lukiolle,

välituntitilaan ja nuokkarille. Näin saamme mahdollistettua ilmaisen

ehkäisyn Pyhäjoen nuorille.

10§ MUUT MAHDOLLISESTI ESILLE TULEVAT ASIAT

Pidetään Nuorisovaltuuston Instagram storyssa kysely mitä hankintoja

Nuorisovaltuusto voisi tehdä Pyhäjoelle.



Maakunnallisen Nuorisovaltuuston kokous Oulussa 25.8., jos Nea ei

pääse osallistumaan kokoukseen niin varajäsen Henna osallistuu.

Nuorisovaltuuston somevastaava Valtteri on muuttanut pois

Pyhäjoelta, joten hänen ei ole mahdollista tehdä kaikkia päivityksiä.

Esimerkiksi puheenjohtajamme on kuitenkin mahdollista päivittää

somea.

11§ SEURAAVA KOKOUS

Pidetään seuraava Nuorisovaltuuston kokous maanantaina 27.9.

12§ KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa klo. 17.40.


